
CR overleg augustus ‘22-januari ‘23 

 

-CR jaarplan ‘23. Ons jaarplan staat in het teken van de veranderingen in de zorg zoals beschreven in 

het Integraal Zorgakkoord (IZA): passende zorg en ondersteuning, samen met de patiënt, op de juiste 

plek en met nadruk op gezondheid. Daarmee volgen wij de nieuwe meerjarenstrategie van ons 

ziekenhuis. Binnen de CR zijn wij aan de  slag gegaan met belangrijke onderwerpen zoals: 

digitalisering, regionale samenwerking en passende zorg. Via deze website houden wij u op de 

hoogte van onze activiteiten. 

  

-PGO clinic. Onlangs heeft de CR uitleg gekregen over het gebruik van de Persoonlijke Gezondheid 

Omgeving. Dit is een soort digitale map, te bereiken via een app of website, waarmee je informatie 

over je gezondheid bij elkaar bewaart. Bijvoorbeeld medische gegevens die in de computer van jouw 

huisarts, ziekenhuis of therapeut staan. De brochure met informatie over de PGO kun je 

downloaden.  

   

-Rondetafelgesprek. Op 12 december heeft een afvaardiging van de CR in Hoorn een eerste 

rondetafelgesprek gehad met patiënten van ons ziekenhuis. Tijdens dit gesprek kwamen er zaken aan 

de orde als hygiëne, digitale aanmelding, coördinatie van polibezoeken, voeding, overdracht naar 

thuiszorg en planning van afspraken. Opmerkingen en verbeterpunten zijn voorgelegd aan de 

betrokken managers en direct weer teruggekoppeld aan de deelnemers. Omdat we op deze manier 

van onze patiënten horen hoe zij de zorg binnen ons ziekenhuis beleven gaan we deze gesprekken 

herhalen. De eerstvolgende rondetafel is op 17 april in Purmerend. Geïnteresseerden kunnen zich 

aanmelden via clientenraad@dijklander.nl.  

 

-Besturingsmodel. Om de besluitvorming binnen ons ziekenhuis te verbeteren wordt per 1 juli een 

nieuw besturingsmodel ingevoerd. De CR is samen met de andere adviesgremia (OR, medische staf 

en Verpleegkundige Advies Raad) gevraagd om na te denken over de consequenties voor hun rol. 

Omdat de besluitvorming (zeggenschap) lager in de organisatie wordt belegd zal ook de 

medezeggenschap daarop aansluiten. Wij willen op elk niveau binnen de organisatie onze stem, en 

daarmee de stem van de patiënt, kunnen laten horen. Binnenkort verwachten we een reactie van de 

raad van bestuur. 
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